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De fractie heeft de volgende vragen:

Op 4-12-2018 heeft u de Raad middels Raadsmededeling 51 geïnformeerd over uw voornemen tot 
het handhaven op illegaal in gebruik genomen gemeentegronden.

Te lezen valt dat: “Het College heeft besloten over te gaan tot het handhaven van illegaal in gebruik 
genomen gemeentegronden. Er zijn circa zevenhonderd bekende gevallen waar op basis van 
kadastrale informatie blijkt dat er gemeentegrond in gebruik is genomen en dat het hier gaat om 
gevallen van circa tien tot een paar honderd vierkante meter.”

Inmiddels zouden alle vier de tranches moeten zijn opgestart. Wij zijn benieuwd naar de huidige stand 
van zaken.

1. Hoeveel van in de raadsmededeling genoemde 700 bekende gevallen heeft u aangeschreven?
2. Hoeveel mensen hebben daadwerkelijk de gemeentegrond gekocht en wat is de totale 

opbrengst tot nu toe?
3. In hoeveel gevallen is er geen koop overeengekomen, maar is het illegaal gebruik nog niet 

beëindigd?
4. Wanneer voorziet u dit project te kunnen afronden en informeert u daarna de gemeenteraad 

over het resultaat? 

Namens de fractie van VLP

Wilbert Brouwers en Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1 In de eerste tranche zijn de 46 grootste gevallen (> 150 m2) aangeschreven.

Dit om ervaring op te doen. Op basis van de ervaringen uit die tranche hebben wij besloten om een 
pas op de plaats te doen, de werkzaamheden uit te besteden en een aangepaste doorstart te maken. 
De ervaring is dat de dossiers zeer divers en bewerkelijk zijn.

2 en 3 Er zijn nog geen gronden verkocht of aangeschreven om te ontruimen. Daar waar duidelijk was 
dat er geen sprake was van een overtreding of er eenduidig sprake was van verjaring hebben wij dat 
de betrokkenen bericht.

4  De doorstart wordt het komend jaar gemaakt, waarbij we de doelstelling hebben alle gevallen aan 
te laten schrijven. De dossiers zullen vanwege hun diversiteit allen hun eigen doorlooptijd hebben. Wij 
zullen u aan het einde van het tweede kwartaal en vierde berichten over de stand van zaken op dat 
moment.
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